
Referat d. 10.08.23

Tidspunkt: 19.00 -21.30
Deltagere: bestyrelsen og ledelsen på Gården
Afbud: Karen
Ordstyrer: Nanna
Referent: Nanna

1. Referat fra sidste møde godkendes og underskrives

2. Nyt fra Gården

 Børnetal (ansøgningen til kommunen er desværre blevet afvist)

- Gården og skolen har i samarbejde, sendt en ansøgning til Holstebro kommune mhp. 

periodevis at udvide antallet af børn i SFO’en. Her kan de godkendte lokaler på skolen 

så tages i brug. Dette er blevet ansøgt om tidligere. Desværre har kommunen, igen, 

afvist ansøgningen. Vi må derfor overveje hvilke muligheder der så er. 

- Børnehaven ønsker naturligvis, at bakke op om skolen, men det er svært at holde 

pladser ”åbne” til eventuelle tilflyttere. 

- Vi drøfter forskellige muligheder og fortsætter snakken med skolen.

 Arbejdslørdag

- Der skal ikke gøre så meget, men vi vil gerne bruge tiden på generelt vedligehold og 

nye ideer til at gøre legepladsen endnu sjovere, og så skal der plantes træer til at give 

skygge hos gederne.

 APV

- Der er lavet APV fra personalet – den evalueres på næste personalemøde.

3. Nyt fra bestyrelsen

 ½ års regnskab v. Laila

- Gennemgås først i oktober, grundet tidspunkter for deadlines indenfor regnskabsåret.

- Vi drøfter, at vi kan lave en revideret regnskabs-model.

 Trivsel i grupperne v. Karen (punktet udgår fra mødet)

 Niveau af aktiviteter v. Jacob

- Vi drøfter forskellen på antallet af ture i grupperne, der kan være forskellige årsager til 

dette, både logistisk for børnene og deres alder, nye børn i grupperne, ”dagens 

tilstand” i hver gruppe, impulsive ture som ikke står i kalenderen etc. 

- Vi drøfter at tilfredsheden skal måles på, hvordan børnene oplever deres dage har 

været og ikke så meget antallet af ture, som står i kalenderen.



4. Datoer for bestyrelsesmøder

 4/10, 28/11

5. Dato for næste møde

6. Evt.

- Der er sendt en klage til kommunen grundet grusvejens tilstand. Kommunens svar var 

at de havde mange grusveje, som skulle vedligeholdes og det giver et naturlig spænd 

imellem, hvor ofte de kan komme til Ryde. Der er sendt en gensvar, hvor vi adspørge 

om hvor mange flere grusveje i kommunen der køres så meget på dagligt, som her (Der

køres i omegnen af 1300 ture/uge på Børnehavens grusvej) – vi afventer stadig svar. 
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